



達城基督徒中國教會
DALLAS CHINESE BIBLE CHURCH

1707 Campbell Trail, Richardson, TX 75082
972-437-3466 | dcbsite.org

國/粵/英語聯合崇拜程序表

主曆二〇一七年三月五日

上午 10:00-11:30

序樂		司琴
宣召		領詩
讚美詩	#233 聖哉!聖哉!聖哉!全能大主宰	會眾*
	#241 齊來同敬拜	
讀經	出埃及記 14:13-16	主席
牧禱		唐大智牧師
証道	從信徒到門徒	郭秋華傳道
聖餐		唐大智牧師
回應詩歌	#296 我已經決定要跟隨耶穌	領詩*
歡迎與報告		主席
三一頌	#256 三一頌	會眾*
祝福		唐大智牧師
阿們頌		領詩*
殿樂		司琴

主席：鄭航長老

司琴：張震友

領詩：唐大智牧師

翻譯：唐大智牧師，蔡得遜

招待：周美璇，陳怡，張靜芝，陳家齊

*會眾請站立



達城基督徒中國教會
DALLAS CHINESE BIBLE CHURCH

1707 Campbell Trail, Richardson, TX 75082
972-437-3466 | dcbsite.org

3-Language Combined Service

March 5, 2017

10:00am – 11:30am

Prelude		Pianist
Call to Worship		Praise Leader
Praise Song	Hymn #233, #241	Congregation*
Scripture Reading	Exodus 14:13-16	Presider
Pastoral Prayer		Rev. David Tang
Message	From Believers to Disciples	Min. Philip Koay
Communion		Rev. David Tang
Songs of Response	Hymn #296	Congregation*
Welcome/Announcements		Presider
Doxology	Hymn #256	Congregation*
Benediction		Rev. David Tang
Amen		Congregation*
Music		Pianist

Presider: Elder Hank Cheng

Pianist: Schia-Yiou Cheng

Praise Leader: Rev. David Tang

Interpreters: Rev. David Tang, Daniel Choi

Ushers: Meijarna Soemijarsih, Eva Chen, Jean Chan, George Chan

* Congregation Stand

Announcements

3/5/2017

1. **Spring Quarter Sunday School — *March to May*.** Will start next Sunday, 3/12.
2. **Daylight Saving Time — *next Sunday, 3/12*.** Please remember to turn your clock one hour forward before bed on Saturday, 3/11.
3. **Mental Health Seminar with Dr. Stephen Chock — *Saturday, 3/18*.** 9:30am to 11:45am: for parents of DCBC teenagers ONLY (including 5th & 6th graders' parents). 1:00pm to 3:30pm: for ALL DCBC adults. Come find out about mental health, how to be supportive and Q&A. Email Angel Lee to RSVP: angel.lee@dcbsite.org
4. **New Member Recognition** will be held on 3/26 at worship.
5. **Church Forum** will be held on 4/2 at 1:00pm in the Sanctuary.
6. **2017 VBS — *7/17-21 Mon to Fri 9:00am-12:15pm*.** Theme: Galactic Starveyor. For kids 4 yrs old to 6th grade. Online registration begins 4/1 at dcbsite.org/vbs, and Sunday in-person registration from 5/7-28 in the Fellowship Hall (12:30-1pm) for children and volunteer.
7. **Good Friday Worship & Communion — *4/14 at 7:30pm in the Sanctuary*.** Please reserve your time to come.
8. **Easter Sunday Service & Baptism —** English Worship at 9:30am and Cantonese/Mandarin Worship at 11:15am in the Sanctuary. Child care provided for children under 3 years old in room F-114, children ages 3 and above will worship with parents.
9. **Today's Floral Arrangement** is offered by sister Ning Ling Harrison's mother-in-law, Mary Harrison, and aunt, Patsy Gibb, in remembrance of Ning Ling's mother who has passed away on 2/4.
10. **Gym Sports:** Volleyball. Non-marking shoes only on the court.

1. **春季成人主日學(3-5月)**：將於 3/12 開始，歡迎願意有系統地學習聖經的弟兄姊妹參加。
2. ***夏令時間**將於 3/12(下主日)開始，請弟兄姊妹在 3/11(週六)睡前把時鐘撥快一小時。
3. ***心理健康講座**：將於 3/18(週六) 舉行。講員為 Stephen Chock 博士。上午 9:30 到 11:45，只對 DCBC 青少年父母（包括 5，6 年級學生父母；下午 1:00 到 3:30，歡迎所有的 DCBC 成年人參加，來了解心理健康，如何支持和問答。盡早電郵李安怡姊妹：angel.lee@dcbcsite.org。
4. **接納新會友**將於 3/26 崇拜中舉行。
5. ***事工座談會**：本年度首次的事工座談會於 4/2 下午 1:00 在禮堂舉行，請弟兄姊妹預留時間出席。
6. ***今年暑期聖經班(VBS)**將於 7/17-21(週一至週五, 上午 9:00-12:15)舉行，主題：“Galactic Starveyors VBS”。歡迎四歲至六年級孩童參加，網上報名將於4/1 開始，請登入 www.dcbcsite.org/vbs。教會將於 5/7-28 崇拜後在副堂接受報名，網上報名加入義工。
7. **受難節聖餐崇拜**將於 4/14(週五)晚 7:30 在教會舉行。請弟兄姊妹帶同學齡孩童參加，一同記念主的愛。
8. **復活節浸禮聯合崇拜**將於 4/16(主日)在教會禮堂舉行，英語崇拜於上午 9:30 舉行；國/粵語聯合崇拜將於上午 11:15 舉行。備有嬰孩照顧，三歲以上的孩童將與父母一同崇拜，三歲以下的孩童將安排在 F-114(幼兒室)。歡迎邀請親友參加。
9. ***本主日鮮花**由解寧玲姊妹的婆婆 Mary Harrison 和姨母 Patsy Gibbs 為紀念 2/4 日過世的母親田愛真女士所獻。
10. **家庭中心的活動**：今日開放給排球活動，敬請留意。